



**KENYATAAN TAWARAN TENDER
JABATAN KETUA MENTERI MELAKA**

Syarikat yang berpengalaman/berkeupayaan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam kod bidang **220801 (Kawalan Keselamatan – Perlu Lesen KDN)** dan pendaftaran masih sah lakunya sekurang-kurangnya **tiga (3)** bulan dari tempoh sebutharga adalah dipelawa untuk menyertai sebutharga seperti berikut :

No. Sebutharga	JKMM.PENT(S).200-6/3/1 JLD 11
Perkara	Perkhidmatan Kawalan Keselamatan Di Kompleks Seri Negeri Ayer Keroh, Pejabat Majlis Sukan Negeri, Kawasan Kompleks Dewan Badminton Dan Lapang Sasar Majlis Sukan Negeri Ayer Keroh, Aras 5 & 6 Pusat Transformasi Bandar (UTC) Dan Kompleks Bukit Peringgit, Melaka
Tarikh Pelawaan dan Beli Borang Tender	6 Februari 2018 (Selasa)
Tarikh Taklimat	15 Februari 2018 (Khamis)
Masa Taklimat	10.00 pagi
Tempat Taklimat	Bilik Mesyuarat Tun Ali, Aras 3, Blok Temenggong, Seri Negeri, 75450 Ayer Keroh, Melaka
Tarikh Tutup	7 Mac 2018 (Rabu)

Dokumen tender boleh dibeli mulai **6 Februari 2018 (Selasa)** pada hari **Isnin hingga Jumaat** (kecuali Cuti Umum), jam **8.30 pagi – 5.00 petang** (waktu pejabat sahaja) di **Unit Pentadbiran, Bahagian Khidmat Pengurusan, Aras 2, Blok Temenggong, Seri Negeri, Ayer Keroh, Melaka** dengan bayaran **RM50.00 tunai** senaskah. Syarikat yang ingin menyertai tender ini perlu mengisi dokumen tender yang boleh didapati di alamat seperti di atas.

Kehadiran semasa sesi taklimat adalah **DIWAJIBKAN** dan **hanya petender yang hadir taklimat sahaja dibenarkan mengambil borang tender berkenaan**. Petender atau wakil pembekal yang sah sahaja hendaklah mengemukakan Sijil Asal Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Pendaftaran Taraf Bumiputera (jika ada) dan menyerahkan satu salinan untuk simpanan Jabatan Ketua Menteri Melaka sebelum dibenarkan mengambil dokumen tender.

Petender hanya dibenarkan memasuki dan menawarkan **satu harga sahaja** di dalam tender.

Dokumen tender hendaklah dimasukkan ke dalam **dua (2) sampul surat berlarki (Tawaran Teknikal dan Tawaran Harga)** dan ditulis nombor tender di sudut kiri atas sampul tersebut.

Dokumen tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender atau melalui pos di alamat seperti dinyatakan di atas sebelum atau pada **7 Mac 2018 (Rabu) jam 12.00 tengahari (tarikh tutup tender)**. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa yang ditetapkan akan ditolak.

Jabatan Ketua Menteri Melaka tidak terikat untuk menerima tender dengan harga tawaran yang terendah atau mana-mana harga atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu Tender Jabatan Ketua Menteri Melaka adalah muktamad.

Tarikh Iklan/Notis : 6 Februari 2018 (Selasa)